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Építési Tagozat 

 

E M L É K E Z T E T Ő 

Az Építési Tagozat elnökségének 2020. november16.-i üléséről. 

Jelen vannak: Bálint Péter, Kocsis Júlia, Harkai Balázs, Bocz Gábor, Szabó Éva, Kiss Jenő, Molnár 

Dénes, Andor Krisztián, Joó Emese, Plajer Tibor, Kóris Kálmán, Tóth Péter, Wéber László,  

Nem jelentek meg: Magyar János, Zsigmondi András, Koppány Attila, Helfrich Salamon, Somogyi 

István, Babos Gyula. 

Ezt az ülést is on-line módon tartottuk. 

Az ülésen az alábbiakat tárgyaltuk meg: 

1./ Bálint Péter tájékoztatta a részt vevőket, hogy a honlap készítőkkel kötendő szerződést a MMK 

elnöke aláírta, és postán megküldi a Tagozatnak, ezt megerősítette Dani Andrea is. A jelen lévők 

megbeszélték, hogy a szerződést postán kell egymáshoz megküldeni, mert eredeti aláírások kellenek. 

Megállapodtak az elnökség tagjai, hogy 2020. december 7.-én tartandó elnökségi ülésen Bálint Péter 

kollega felé az elnökség tagjai tájékoztatást adnak, hogy kik vállalkoznak rovat vezetésre, különböző 

cikkek készítésére. Bálint Péter a honlap készítőivel megállapodik a további teendőkben. A honlap 

készítésével kapcsolatos tájékoztatást Bálint Péter 2020. december 7-i ülésen adja, az elnökség 

felkérte Bálint Pétert, hogy tegyen javaslatot a honlap alkotóinak és részt vevőinek anyagi juttatására 

is. 

2/ Az elnökség ezután az MMK Alapszabály és a 2020. november 27.-i küldött gyűlés elmaradását 

beszélte meg. Kiss Jenő tájékoztatta az elnökség tagjait, hogy az AEB nem fogadta el a 2020. október 

30-án tartott Választmányi ülés javaslatait. Ezután a MMK elnöksége a vírus helyzet miatt a 

kontaktülés elmaradását szükségesnek tartotta. Az ülés ilyen formában tartandó módjához szükséges 

engedély viszont nincs, így a gyűlés elmaradása mellett döntött. Különböző megbeszélésen 

felvetődött, hogy közben szükséges volna további egyeztetések lefolytatása. Az elnökség 

egyhangúlag amellett döntött, hogy minden eszközt szükséges megmozgatni, hogy a Kamarán belül 

maximális legyen az együtt működés. 

3./ Kiss Jenő tájékoztatta az elnökséget, hogy on-line módon négy témakörben megindult a 

továbbképzés, ezek a tagozat törzsanyagai, ehhez jön az E-napló oktatása, tehát az anyagok 

rendelkezésre állnak. Jövő évben ez még kiegészül az üveg szerkezetekkel, a betonok átvételével – 

bedolgozásával foglakozó előadásokkal, valamint a tanúsítvánnyal rendelkező beruházás lebonyolítók 

részére a tanfolyammal. 

4,/ Egyéb: Bálint Péter tájékoztatta az elnökséget, hogy az Építési Alkotói Díj odaítélésére vonatkozó 

javaslata elkészült, azt minden elnökségi tag részére elküldte. A javaslatot az elnökség elfogadta. 

Kiss Jenő tájékoztatta az elnökséget a Kamara pénzügyi szervezete által készített elszámolásról. 

Budapest, 2020. november 18. 

Készítette: Kiss Jenő 


